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El gerent de l'ICS va presentar el projecte de refo rmulació de l'ICS a CCOO 
 
 
El passat 12 d'abril Joaquim Casanovas, director gerent de l'ICS, i Jaume Benavent, director 
d'Afers Assistencials van venir a la seu de CCOO a explicar el projecte de reformulació de l'Institut 
Català de la Salut. Per part de CCOO va assistir una representació de les Comissions Executives 
de la Federació de Sanitat de CCOO de Catalunya, de la Federación Estatal de Sanidad y 
Sectores Socio Sanitarios y de la Comissió Obrera Nacional de Catalunya. 
 
El director gerent de l'ICS va explicar el projecte de reformulació de l'ICS que consisteix en la 
creació d'un hòlding d'empreses públiques que, segons ell, permetria a totes les empreses del nou 
ICS actuar dintre del sistema sanitari català amb un major grau d'autonomia i amb les mateixes 
condicions que la resta d'empreses sanitàries de la xarxa pública. Aquest canvi es faria mantenint 
el caràcter totalment públic de l'empresa i amb dedicació exclusiva a l'assistència sanitària pública. 
 
CCOO vam manifestar que ens oposaríem a qualsevol canvi que signifiqués la privatització total o 
parcial de l'ICS, la realització d'activitat privada als centres de l'ICS o la participació d'entitats amb 
ànim de lucre, ja siguin EBA o qualsevol altra nom que es vulgui posar per amagar la seva 
veritable naturalesa. 
 
En relació al projecte presentat CCOO vam posar de manifest la nostra desconfiança en relació a 
les veritables intencions que hi ha darrera el projecte de reformulació de l'ICS, ja que els últims 
canvis que s'han fet en la Llei de l'ICS han estat per afavorir que es pugui fer assistència sanitària 
privada als seus centres, per eliminar els obstacles que hi havia perquè pogués entrar capital 
privat i per dificultar que l'ICS pugui créixer incorporant al seu si nous centres i serveis. Així mateix 
van preguntar sobre el grau de compromís del Govern de la Generalitat amb el projecte i no ens 
va quedar clar que tot el Govern estigués a favor d'un ICS públic, dedicat exclusivament a 
l'assistència sanitària pública i amb possibilitats de créixer. 
 
Lamentablement, des que es va fer aquesta reunió informativa, la nostra desconfiança ha anat en 
augment, ja que hem sabut que s'han fet altres sessions informatives en què la informació que 
s'ha donat no és la mateixa; segons a qui s'explica el projecte el seu contingut canvia: a CCOO 
ens van dir que el nou ICS seria totalment públic i no es faria activitat privada; dies abans, a 
Metges de Catalunya, Josep Prat, president del Consell d'Administració, va animar el personal 
mèdic a assumir una quota de risc i a constituir-se en entitats professionals participades (EPP); 
hores després de venir a CCOO, en una altra sessió, Benavent va dir que per què l'Hospital de 
Bellvitge no pot fer activitat privada si ja ho fa el Clínic.  
 
Tot plegat incrementa la nostra desconfiança envers el projecte i les seves veritables finalitats. 
CCOO ens oposarem a qualsevol projecte que pretengui la privatització de l'ICS, que s'hi faci 
assistència sanitària privada o que es gestioni mitjançant entitats privades amb ànim de lucre. 
CCOO, però, recolzarem qualsevol projecte de canvi que tingui com a objectiu que l'empresa 
pública ICS sigui més eficient i més gran per poder donar una millor assistència sanitària pública 
als ciutadans de Catalunya. 
 
 
 
Barcelona, 16 d'abril de 2012 


